

Date : 30/01/2026
Ref. : 717-06/71/2026

التاريخ : 2026/01/30
إشارة : 2026/71/06-717

The Disclosures & Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O Box 54500 – Abu Dhabi – UAE

السادة قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبو ظبي للأوراق المالية
ص. ب : 54500 أبو ظبي

Subject: Disclosure – Results of Passing Board Resolution No. (01/2026) (Executive Management Changes)

Further to our notice dated 26 January 2026 regarding the Board of Directors' intention to issue a resolution by circulation, Al Buhaira National Insurance Co. hereby announces that on 30 January 2026, the Board has approved Resolution No. (01/2026) by circulation, resolving to:

الموضوع: إفصاح عن نتائج قرار مجلس الإدارة الصادر بالتمرين رقم (2026/01) بشأن تغيرات على مستوى الإدارة التنفيذية

بالإشارة إلى إشعارنا المؤرخ في 26 يناير 2026 بشأن نية مجلس الإدارة إصدار قرار بالتمرين، تفيد شركة البحيرة الوطنية للتأمين بأن مجلس قد اعتمد بتاريخ 30 يناير 2026 القرار رقم (01/2026) بالتمرين (بعد اكتمال توقيع الأغلبية)، والذي تضمنت نتائجه ما يلي

1. Assign Mr. Issam Mohd Saleem Mehdawi as Acting Chief Executive Officer under the title General Manager for six (6) months, extendable only subject to the Central Bank of the UAE's written approval / No-Objection, pursuant to CBUAE letter ref. CBUAE/BIS-IS/2026/546 dated 23 Jan 2026.
2. Mandate the Nomination & Remuneration Committee to follow up on regulatory requirements and the succession plan during the assignment term and submit recommendations to the Board in accordance with applicable requirements.
3. End the Joint Acting arrangement at CEO level; Mr. Salah Daou will cease acting in such capacity and resume his substantive role as Assistant General Manager – Finance Department.

1. تكليف السيد / عصام محمد سليم مهداوي بمهام رئيس تنفيذي بالإضافة تحت مسمى مدير عام، لمدة ستة (6) أشهر قابلة للتمديد حصراً بمحض موافقة/ عدم ممانعة خطية من مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، وذلك استناداً إلى كتاب المصرف المركزي رقم CBUAE/BIS-IS/2026/546 .23/01/2026

2. تكليف لجنة الترشيحات والمكافآت بمتابعة استيفاء متطلبات الجهة الرقابية وخطة التعقب الوظيفي خلال مدة التكليف، ورفع التوصيات الازمة للمجلس وفق المتطلبات المعمول بها.

3. إنهاء العمل بصفة الإدارة المشتركة على مستوى منصب الرئيس التنفيذي، وإنهاء تكليف السيد / صلاح ضو بهذه الصفة، وعودته لممارسة مهامه الأصلية بوظيفة مساعد المدير العام – إدارة المالية.

ويعمل بهذا القرار اعتباراً من تاريخ اعتماده بالتمرين المشار إليه أعلاه.

This resolution shall be effective as of its adoption date stated above.

ونفضلوا بقبول فائق الاحترام ،
Kind Regards,



فيصل بن خالد بن سلطان القاسمي
رئيس مجلس الإدارة
Faisal bin Khalid bin Sultan Al-Qasimi
Chairman of the Board

Classification: Public